

လိပ်ဘဉ် ပှၤဟံဲမၤကွၢ်တၢ်တဖၣ်

ထီဒါက့ၤ တၢ်ကွၢ်မၢ်တၢ် ဃုာ်ဒီး Mid-Minnesota Legal Aid



ပှၤဟံဲမၤကွၢ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ် မ့ၢ်မန့ၤလဲၣ်.

Fair Housing Testers (ပှၤတဖၣ်လၢအဟံဲထၢဖျိတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဖဲ ဟံၣ်ဃီတၢ်တီတၢ်တြၢ်မ့ၢ်ပဲ) တဖၣ်န့ၣ် ဂဲၤလိာ်ဖံးမၤ တၢ်ဒီး ပှၤတဖၣ်လၢတယၢ်ဘၣ်ကကဲထီၣ် ဟံၣ်ကစၢ်ဒီး ပှၤဒီးလဲအိၣ်ဟံၣ်ဖိတဖၣ်အသး ခိဖျိ ကိးဃီဝဲဒၣ် ဟံၣ်ဃီဟံၣ် ခိၣ်လိာ်တဖၣ်လၢ တၢ်ဒီးလဲအိၣ်သ့ မတမ့ၢ် ပှၤဟံဲကွၢ်ကီလၢ နီၢ်ကစၢ် ဒီး ဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်န့ၣ်ဘျးန့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. အဝဲ သ့ၣ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ တၢ်ဂ့ၢ်လိာ်တၢ်လိာ်ဆဲး ဖဲ Mid-Minnesota Legal Aid အပှၤ လၢအတၢ်လဲၤခိဖျိဘၣ်ဃးဒီး တၢ်ကွၢ် မၢ်တၢ်လၢ ဟံၣ်ဃီတၢ်အိၣ်ဆိးလိာ်အဂီၢ် သဲးစး အတၢ်တီၢ်ကျိၤ အဖိခိၣ် အဂီၢ်ဝဲၤလဲၤန့ၣ်လီၤ. လၢန့ၣ်အမၢ်ညါ တၢ်ထီၣ်သ တြီၤကွၢ် ပှၤမၤကွၢ်တၢ်ဖိတဖၣ် အတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ ဒ်သိးကထံၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ် ဒီးသန့ၤထီၣ်သးလၢ အဝဲသ့ၣ်အတၢ်မ့ၢ် တၢ်အဖိခိၣ်န့ၣ် မ့ၢ်ဘၣ်တၢ်မၤအံၤ လိာ်လိာ်ဆိဆိန့ၣ်လီၤ.

ဘၣ်မန့ၤ ဘၣ်မၤကွၢ်တၢ်လဲၣ်.

တၢ်ကွၢ်မၢ်တၢ်လၢ ဟံၣ်ဃီတၢ်အိၣ်ဆိးလိာ် တၢ်မၤအပှၤန့ၣ် မ့ၢ်စဲးယဲၤတၢ်ဂ့ၢ်ကီတမံၤ သန့ၣ်က့ ကဒုးန့ၣ်ဖျါထီၣ် တၢ်မ့ၢ်တၢ် တီန့ၣ် မ့ၢ်တၢ်လၢအကဲဒိၣ်ဝဲလီၤ. အါစုအါဘျီ, တၢ်အံၤတဖျါလိာ်တၢ်လိာ်ဆဲးဒ် တၢ်စံးဝဲလၢ “ပတဒီးလဲဟံၣ်ဆူ ပှၤကလုာ် ဒုၣ်တဒုၣ် အအိၣ်ဘၣ်” ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ပဒိၣ်ခါၣ်စးကရၢတဖၣ်ဒီး တၢ်ကရၢကရိတဖၣ်လၢ တကွၢ်ဘၣ်တၢ်န့ၣ်ဘျးန့ၣ် စူး ကါ ပှၤမၤကွၢ်တၢ်ဖိတဖၣ် ဒ်သိးကယုထီၣ်သ့ၣ်ညါ တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်ဃးဒီး တၢ်ကွၢ်မၢ်တၢ် အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤ ကွၢ် အစၢတဖၣ်န့ၣ် ကဲထီၣ်တၢ်ကစီၣ်လၢအမၤစၢၤတၢ်ဃုထီၣ်န့ၣ်ဘၣ် တၢ်ကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ်လၢ ခါၣ်စးကရၢ တၢ်ဆိးထီၣ် တၢ်သးတမံတဖၣ်, တၢ်လိာ်ဘၢလိာ်ကွၢ်တဖၣ် ဒီး နီၣ်ထီၣ်အဂၤတဖၣ်လၢ ကထူးထီၣ်ကွၢ်ဘၣ်လၢ တၢ်ကွၢ်မၢ်တၢ်လၢ ဟံၣ်ဃီတၢ်အိၣ်ဆိးလိာ် တၢ်မၤအပှၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. မူးရၢတမံၤလၢ အကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ်လၢ အစူးကါ ပှၤစူးကါတၢ်ဖိတဖၣ် န့ၣ် လဲၤတုၤဒဲၣ်လဲၤဆူ ကီၢ်အမဲရကၤ ကွၢ်ဘျီထး အအိၣ်န့ၣ်လီၤ!

ပလိၣ်ဘၣ် နတၢ်မၤစၢၤလီၤ!

တၢ်မၤကွၢ်တၢ် အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်အံၤ လိၣ်ဝဲဒၣ် ပှၤတဖၣ်လၢ အိၣ်ဒီးတၢ်လိာ်ဆိလိာ်သးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပလိၣ် ဘၣ် ပှၤတဖၣ်လၢ ကလုာ်ဒုၣ်, ဖဲးဘၣ်လွဲၢ်, ထံကီၢ်လၢအဟံဲ, တၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်, သးန့ၣ်တဖၣ် ဒီး မ့ၢ်ခါတၢ်အိၣ် သးတဖၣ် ခဲလၢ်အပှၤလီၤ. ပှၤမၤကွၢ်တၢ်ဖိတဖၣ်န့ၣ် ကဘၣ်တၢ်သိၣ်လိာ်အံၤဒီး ကဒီးန့ၣ်ဘၣ် ကျိၣ်စုဘူးလဲတဆဲးတ ကွၢ် လၢတၢ်မၤကွၢ် တဘျီစုစုအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပှၤမၤကွၢ်တၢ်ဖိတဖၣ်န့ၣ် ကဘၣ်မ့ၢ်ပှၤလၢ အမၤဒဲၣ်တၢ်သ့ ဒီး ကဘၣ်မၤ ဝဲၤဝဲဒၣ် တၢ်မၤဆိ-တၢ်မၤကွၢ် တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါန့ၣ်လီၤ.

ဘၣ်မန့ၤအမိ နကြးကဲထီၣ် ပှၤမၤကွၢ်တၢ်တဂၤလဲၣ်.

ပှၤမၤကွၢ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ် မၤစၢၤပှၤလၢ တၢ်ထီဒါဆါက့ၤ တၢ်ကွၢ်မၢ်တၢ်လၢ ဟံၣ်ဃီတၢ်အိၣ်ဆိးလိာ် တၢ်မၤအပှၤန့ၣ်လီၤ. နကမၤစၢၤဘၣ်ပှၤတဖၣ် ဒ်သိးကအိၣ်ဆိးဘၣ်လၢ တၢ်လိာ်လၢအယုထၢအိၣ်ဝဲအပှၤ အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. နတၢ်မၤန့ၣ်ကမၤ စၢၤ မၤလိာ်တၢ်တၢ်လၢ ဟံၣ်ကစၢ်တဖၣ်ဒီး ဟံၣ်ခိၣ်လိာ်ကစၢ်တဖၣ်န့ၣ် လုၤဟံၣ်မၤထွဲသဲးန့ၣ်လီၤ.

နမ့ၢ်သးစဲလၢ ကကဲထီၣ် ပှၤမၤကွၢ်တၢ်ဖိတဂၤ မ့ၢ်တမ့ၢ် နမ့ၢ်လိၣ်ဘၣ်အါထီၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤန့ၣ်, ဆဲးကျိၤ- Halley Norman, Fair Housing Investigation and Outreach Coordinator (ဟံၣ်ဃီအိၣ်ဆိးလိာ် တၢ်တီတၢ်တြၢ် တၢ်ဃုသ့ၣ်ညါဒီး တၢ်ဆဲးကျိးတုၤအိၣ် ဖဲးမံမ့ၢ်ဒါခိၣ်)



fairhousingtesting@mylegalaid.org



612-746-3752